
Wat vinden jullie belangrijk voor de nieuwe cao Bikudak? 

Binnenkort starten de nieuw cao-onderhandelingen. Daarom hebben we onze leden en niet-

leden via een vragenlijst gevraagd wat zij belangrijk vinden voor de nieuwe cao. Dankzij de vele 

reacties hebben we een duidelijk beeld van de belangrijkste punten. Hieronder de belangrijkste 

uitkomsten. 

Wat zijn de drie belangrijkste onderwerpen? 

Dakdekkers:     UTA-werknemers: 

1. (Jeugd)loon     1.   Loon 

2. Verbetering 4-daagse werkweek  2.   Aantal vrije/roostervrije dagen 

3. Terugdringen werkdruk   3.   Opleiding en ontwikkeling 

Voor alle werknemers is loon duidelijk het belangrijkste onderwerp. 

Noodzakelijk dat het loon meestijgt met inflatie en hogere beloning voor jongeren 

Veel dakdekkers (84%) en UTA-werknemers (86%) vinden het belangrijk dat hun loon 

automatisch meegroeit met de inflatie. Ze willen nu ook graag een keer vooruitgaan in loon. Een 

dakdekker zegt hierover: “Inflatie moet gewoon gecompenseerd worden.” Een UTA-medewerker 

vult aan: “We hebben nog veel koopkrachtverlies in te halen van de afgelopen jaren.” 

Daarnaast vinden werknemers een hoger loon voor jongeren belangrijk.  

Werk-privé balans moet verbeteren 

Iets meer dan de helft van de dakdekkers (56%) en 48% van de UTA-werknemers is tevreden met 

hun balans tussen werk en privé. Een dakdekker zegt: “Na een werkdag van 10,5 uur heb ik 

weinig energie over.” UTA-werknemers willen meer vrije tijd zonder gestoord te worden door 

werk. 

Verruiming Regeling Vervroegd Uittreden (RVU) 

Dakdekkers en UTA-werknemers willen dat de regeling voor eerder stoppen met werken (RVU) 

verbeterd wordt. Ze vinden dat de uitkering hoger moet en dat meer functies mee moeten tellen. 

Een uitvoerder zegt: “Ik heb lang op het dak gestaan, ik zou dezelfde voorwaarden moeten krijgen 

als een dakdekker.” Ook magazijnmedewerkers vinden dat hun fysiek zware werk hierin moet 

worden meegenomen. 

Wat gebeurt er met de uitkomsten? 

De uitkomsten nemen we mee in onze voorstellenbrief voor de cao-onderhandelingen. Samen 

gaan we voor een goede cao, maar dat kunnen we alleen met een sterke achterban. Hoe meer 

leden, hoe krachtiger we staan in de onderhandelingen! 

Word lid en maak ons sterker! 

Ben je nog geen lid? Sluit je dan nu aan en maak je sterk voor een goede cao: (link invoegen).  
 
Ben je al lid? Nodig je collega’s uit en ontvang € 10,- als bedankje: fnv.nl/maakiemandlid.  
 
Blijf op de hoogte via onze WhatsApp-community 

http://www.fnv.nl/maakiemandlid


 
Meld je aan voor onze WhatsApp-community om op de hoogte te blijven van de cao-
onderhandelingen: (https://chat.whatsapp.com/CdHwkZycjvRGat1YLbJSwS).  
 
Vragen of opmerkingen? 
 
Voor vragen of opmerkingen kun je ons mailen via bikudak@fnv.nl. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ben Bleumer    Dana Perkins 
FNV Bouwen & Wonen 
 

https://chat.whatsapp.com/CdHwkZycjvRGat1YLbJSwS

